

EV SSL伺服器數位憑證申請單 CERTIFICATE REQUEST

When requesting the issuance of an Extended Validation (EV) Certificate, you must complete, sign, and submit an official Extended Validation Certificate Request Form.

於申請簽發 EV SSL 伺服器憑證時,您必須以正楷英文(除部分指定中文欄位外)填寫、簽署並遞交本份正式 EV SSL 伺服器憑證申請單。

While an EV Certificate may only be issued for a single domain name, you may use this form to request more than one EV Certificate at one time by listing each domain for which you would like an EV Certificate issued. If you are requesting more than one EV Certificate using this EV Certificate Request Form, then all required information must be consistent for each domain listed in order to successfully validate and issue your EV Certificates. If you are requesting the issuance of multiple EV Certificates but the required information relative to each domain name varies, then you must fill out a unique EV Certificate Request form for each domain name.

雖然每個網站名稱只能申請一張 EV SSL 伺服器憑證,但您可利用本申請單同時列出數個希望申請簽發 EV SSL 伺服器憑證之網站名稱。若您欲利用本申請單申請簽發數張 EV SSL 伺服器憑證,則其中所列各網站名稱所需之全部資訊必須一致,如此才能成功認證並簽發您所申請之 EV SSL 伺服器憑證。若您申請簽發數張 EV SSL 伺服器憑證但個別網站名稱所需之資訊並不相同一致,則您必須針對每個網站名稱填寫單獨的 EV SSL 伺服器憑證申請單。

Please provide the following information related to your request for one or more Extended Validation Certificate(s):

Note: This document will be available in both downloadable form for physical signature and in electronic form for online submission with electronic signature where legally valid and enforceable.

Organization Name(公司機構英文名稱):___

(公司機構中文名稱):
Applicant's formal legal organization name to be included in EV Certificate, as recorded with the Incorporating Agency in Applicant's Jurisdiction of Incorporation (for Private Organizations), or as specified in the law of Applicant's Jurisdiction of Incorporation (for Government Entities).
EV SSL 伺服器憑證中將包含申請者之正式合法公司機構名稱,應與申請者設立管轄區之 公司機構註冊管理機關之紀錄(若屬私人組織)或申請者設立管轄區之公司機構註冊管理 機關之法律規定(若屬政府機關)相同。
Assumed Name (optional) (可無須填寫):

Domain Name(s) (one per line) (網站名稱,每行限填一網站名稱):

Applicant's domain name to be included in an EV Certificate; if more than one domain is listed, each will require the validation and issuance of its own independent EV Certificate.

EV SSL 伺服器憑證中將包含之申請者之網站名稱。若有數個網站名稱,則每個網站名稱 必須通過單獨認證與核發 EV SSL 伺服器憑證。

1
2
3
4
5
5
7
3
9
)
urisdiction of Incorporation(公司機構註冊之管轄區): oplicant's Jurisdiction of Incorporation to be included in EV Certificate. 公司機構註冊管理之管轄區資料,該資料會放入 EV SSL 伺服器憑證中。
ity or town (if any) (城市或城鎮):
tate or province (if any) (州或省):
ountry(國家):
ncorporating Agency(公司機構註冊管理之負責機關):
公司機構註冊管理之負責機關名稱。
egistration Number(註冊登記號碼 / 公司統一編號):

由設立管轄區之公司機構註冊管理之負責機關所給予申請者之唯一註冊登記編號,該資料

會放入 EV SSL 伺服器憑證中(僅限於私人機構申請者)。

Applicant Address(公司機構登記地址):

The address of Applicant's Place of Business. 申請者之公司機構登記營業地址

Building number and street(大樓號碼與街道英文名稱):
 City or town(城市或城鎮):
State or province (if any) (州或省):
Country(國家):
Postal code (zip code) (郵遞區號):
Main telephone number(主要聯絡電話號碼):
(公司機構聯絡中文地址):
Certificate Requester(憑證遞件人): Name and contact information of the Certificate Requester submitting the EV Certificate Request on behalf of the Applicant, if other than the Certificate Approver. A Certificate Requester is a natural person who is employed by the Applicant, or an authorized agent who has express authority to represent the Applicant or a third party (such as an ISP or hosting company) that completes and submits an EV Certificate Request on behalf of the Applicant.
此爲代表申請者遞交 EV SSL 伺服器憑證申請單之憑證遞件人其姓名與聯繫方式,且其 與憑證申請遞件人並不相同。憑證遞件人應爲自然人,屬申請者所聘雇之員工,或申請者 之授權代理人其有明確授權可代表申請人或代表申請者填寫遞交 EV SSL 伺服器憑證申 請單的第三方(例如網路服務供應商或網域寄存公司)。
Name(英文姓名,請與護照相同):
(中文姓名):
Title or Position(職稱):
Relationship to Applicant Organization(與申請公司機構之關係):
Building number and street(大樓號碼與街道名稱):
 City or town(城市或城鎮):
State or province (if any) (州或省):
Country(國家):
Postal code (zip code) (郵遞區號):
Direct telephone number(聯絡電話):
Email Address(電子郵件):

Certificate Approver(憑證遞件核准人):

Name and contact information of the Certificate Approver submitting and signing, or that has authorized the Certificate Requester to submit and sign, the EV Certificate Request on behalf of the Applicant. A Certificate Approver is a natural person who is employed by the Applicant, or an authorized agent who has express authority to represent the Applicant to (i) act as a Certificate Requester and to authorize other employees or third parties to act as a Certificate Requester, and (ii) to approve EV Certificate Requests submitted by other Certificate Requesters.

此爲代表申請者遞交 EV SSL 伺服器憑證申請單,或授權憑證遞件人可代表申請者遞交 與簽署行爲的憑證遞件核准人之姓名與聯繫方式。憑證遞件核准人應爲自然人,屬申請者 所聘雇之員工,或申請者之授權代理人其有明確授權可:(i)擔任憑證遞件人,授權其他員 工或第三方擔任憑證遞件人。(ii)核准其他憑證遞件人所遞交之 EV SSL 伺服器憑證申請 單。

Name(英文姓名,請與護照相同):				
(中文姓名):				
Title or Position(職稱): Relationship to Applicant Organization(與申請公司機構之關係): Building number and street(大樓號碼與街道名稱):				
			State or province (if any) (州或省):	
Country(國家):				
Postal code (zip code) (郵遞區號):				
Direct telephone number(聯絡電話):				
Email Address(電子郵件):				
所提供資訊之精確性與完整性。本人會於資	ely bring any changes or inaccuracies in the failure to do so may result in either or both of (i) mencing litigation against me and/or my company. 接發 EV SSL 伺服器憑證,並保證本申請單中 試數變更或不精確時立即告知 Comodo。本人 導致以下事項:(i) Comodo 將廢止該 EV SSL			
Name (英文姓名,請與護照相同)	Date(日期)			